
 
Akademický senát UK FTVS 

 
     

 Č.j.: AS-03/2010 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 13.4.2010 
 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Zaměstnanecká komora: Baláš,Čechovská, Dvorský, Hojka, Horčic, Kaplan, Kohlíková, 
Panská, Pokorná, Velenský, Vomáčko, Zahálka 
Studentská komora : Holický, Hradečná, Moravec, Outlý, Severýn, Šorm, Vokoun 

Omluveni: Janák (z), Jelen (z), 
 
Hosté: (bez titulů): Süss, Vlčková, Wawrosz, Dovalil 
 

Průběh jednání: 

1. Schválení programu schůze 

Předsedkyně AS UK FTVS seznámila přítomné s programem zasedání a vysvětlila 

naléhavost zařazení bodu „Smlouva o nájmu nebytových prostor FVTS Poslanecké 

sněmovně (resp. Kanceláři PS). Plénum zařazení uvedeného bodu do programu jako 

bod 7 a předložený program schválilo. (18-0-1) 

2. Schválení zápisů z mimořádného a řádného zasedání ze dne 23.3.2010 

Plénum schválilo zápis z mimořádného zasedání ze dne 23.3.2010 (19-0-0) 

Plénum schválilo zápis z řádného zasedání ze dne 23.3.2010 (19-0-0) 

3. Informace o termínech zasedání AS UK FTVS a předsednictva AS pro období do 

30.6.2010 

Předsedkyně AS UK FTVS seznámila přítomné s programem zasedání předsednictva 

ze dne 31.3.2010 a s termíny zasedání předsednictva na dny 28.4.2010 a 26.5.2010 

vždy od 13 hod v místnosti C229. Termíny řádných zasedání AS UK FTVS jsou 

11.5.2010 a 8.6.2010. Pan děkan upozornil na možnou kolizi termínu 8.6. s výročním 

zasedáním „Akademického sportu“ v Karolinu. Vzhledem k tomu bude případný 

termín pro zasedání AS UK FTVS upraven. 

4. Informace o složení jednotlivých pracovních komisí AS UK FTVS 

Koordinátoři jednotlivých komisí seznámili plénum se stavem při zřizování a zahájení 

fungování jednotlivých komisí. Pan děkan požádal plénum o vyslání člena AS UK 



FTVS do „Ekonomické komise FTVS“. Návrh předloží „Ekonomická komise AS UK 

FTVS“ ke schválení na příští zasedání AS UK FTVS. 

5. Vystoupení pana děkana a členů kolegia děkana 

Pan děkan seznámil plénum s vývojem současné situace a se skutečností, že 

v nejbližších dnech bude větší nárok na AS UK FTVS na zpracování a schválení 

předkládaných dokumentů. Požádal o vstřícnost a ubezpečil, že pokud to nebude 

vyžadovat výjimečnost situace, budou všechny dokumenty předkládány 

s požadovaným předstihem 10 dnů před zasedáním AS. Dále uvedl, že finanční 

prostředky pro provoz AS UK FTVS má AS rozpočtovat přímo do rozpočtu fakulty na 

rok 2010. V dalším bodě předeslal nutnost vymezení adresace korespondence mezi 

vedením fakulty a AS. Všechny podněty a interpelace by měly směřovat na děkana 

(nebo na konkrétní osobu a na děkana v kopii) prostřednictvím člena předsednictva, 

v opačném směru se bude vedení fakulty obracet na paní předsedkyni, případně 

tajemníka. 

6. Projednání materiálu „Výroční zpráva o hospodaření Fakulty tělesné výchovy a 

sportu UK za rok 2009” 

Uvedený dokument uvedla paní tajemnice ing. Vlčková a člen ekonomického oddělení 

doc. Wawrosz. Během prezentace upozornil na osnovu skladby uvedené zprávy a 

vyzdvihl pozitivní trend vývoje hospodaření FTVS UK za poslední roky, kdy se 

podařilo fakultu dostat z finanční ztráty až do situace, kdy se FTVS zařadila mezi 

finančně stabilizované fakulty v rámci celé UK. Bylo upozorněno na nebezpečný trend 

snižování objemu finančních prostředků DČ (doplňkové činnosti) z důvodu odchodu 

nájemců z prostor UK FTVS. Diskusním tématem byl počet pracovníků a jejich poměr 

mezi akademickými a THP pracovníky. Ekonomická komise AS neměla připomínky 

k přednesenému materiálu.Uvedený dokument byl poté schválen (17-0-0) 

7. Projednání „Smlouvy o nájmu nebytových prostor FVTS Poslanecké sněmovně 

(resp. Kanceláři PS)”. 

Uvedený dokument předložila paní tajemnice ing. Vlčková s tím, že po právní stránce 

je vše lege artis a vysvětlila základní důvody a potřeby uvedené prolongace. Plénum 

předložený dokument schválilo (18-0-0). AS doporučuje na základě této smlouvy 

vypracovat organizační řád pro případně vzniklou situaci. 

8. Informace o stavu předávání materiálů minulého vedení AS UK FTVS 

současnému. 



Tajemník informoval, že bývalý předseda AS UK FTVS se z obou termínů předání 

omluvil, úkol trvá. 

9. Souběhu funkcí proděkana/proděkanky a vedoucího/vedoucí katedry 

V současném vedení UK FTVS dochází ve dvou případech k souběhu funkcí 

proděkana/proděkanky a vedoucího/vedoucí katedry. Podle informace děkana fakulty 

doc. Süsse na ustavujícím zasedání Akademického senátu UK FTVS ze dne 23.3.2010 

je tento souběh funkcí legislativně možný, má podporu v příkladech z akademického 

prostředí Univerzity Karlovy v Praze a je zdůvodněný dispozicemi dotyčných osob 

obě funkce současně zvládnout.  

Přesto na zasedání akademického senátu byla tato situace diskutována v těchto 

aspektech: 

- Nepovede náročnost obou funkcí na plný úvazek v konečném důsledku k devalvaci 

práce na 0,5 úvazek jedné i druhé funkce? 

- Nemůže nastat kolize zájmů z hlediska:  

a) protěžování pracoviště proděkanem, 

b) poškození pracoviště - např. nebude mít zástupce na poradě vedoucích kateder a 

center? 

Nabízejí se další hlediska: 

- jak bude pracovník ve dvou funkcích hodnocen  

Usnesení: "Akademický senát UK FTVS vyjadřuje podporu děkanovi  doc. PhDr. 

Vladimíru Süssovi, Ph.D. ve věci souběhu funkcí proděkan-vedoucí katedry." (9-5-2) 

10. Interpelace k organizaci a obsahu modifikací pro přijímací talentové zkoušky a 

studium pro osoby se zdravotním postižením. 

AS projednal uvedenou interpelaci a shledal situaci jako vážnou. Je nezbytné dále vést 

diskuzi s vedením fakulty a návrh usnesení předloží po projednání „Studijní komise 

AS“. 

11. Interpelace k provozu sítě EDUROAM. 

K projednání byl přizván vedoucí pracoviště „Centrum informatiky“ ing. Dovalil. 

Vysvětlil, že provoz sítě EDUROAM je závazně řízen pravidly provozovatele, takže 

fakulta nemůže svévolně zjednodušovat přihlašovací pravidla. Přislíbil revizi návodů a 

inovaci postupů pro připojení k uvedené síti a zároveň požádal studentskou komoru o 

aktivní spolupráci při rozšiřování povědomosti mezi studenty fakulty. Přislíbil aktivní 

pomoci při realizaci a aktualizaci WEB stránek zaměřených na studentkou komoru AS 

UK FTVS. AS doporučuje zvýšit informovanost a propagaci sítě EDUROAM. 



12. Různé. 

Za studentkou komoru přednesl dotaz p. Outlý, zda-li existuje možnost individuálního 

vypsání termínu státních závěrečných zkoušek pro studenty, kteří vzhledem ke svým 

reprezentačním povinnostem nemohou absolvovat zkoušku v řádném nebo náhradním 

termínu. AS doporučil uvedený dotaz směrovat na studijního proděkana. 

 

 

 Zapsal: Zahálka 

 Za AS UK FTVS – předseda

 doc. MUDr. Kohlíková CSc. 

 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
 ing. Renata Vlčková, tajemnice UK FTVS  
 členové AS UK FTVS  


